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Jana Marková 19 listopadu, 2024

Včera povolil Joe Biden použití střel ATACMS na území
Ruska

web.litterate.cz/vcera-povolil-joe-biden-pouziti-strel-atacms-na-uzemi-ruska

Tedy Joe nepovolil nic, ten se zmateně batolil kolem, leč povoleno to
jeho ústy stále ještě prezidenta bylo.

Proč se tomu celou dobu, až do chvíle, než je jasné, že už tito lidé
dál Bílému domu vládnout nebudou bránilo, je zajímavé, leč ve
výsledku je to jedno. Výsledek je ten, že prezident Zelenský se toho
okamžitě chopil, a v zoufalé snaze zvrátit ještě zoufalejší situaci na
frontě je poslal do oblasti města Karačev v Brjanské oblasti, cca 13
km od hranic Ukrajiny. Samo osobě to samozřejmě situaci na frontě
zvrátit nemůže, leč může to dramaticky zvrátit pohled Ruska na to,
jaké zbraně a vůči komu, má směřovat. A zase mi vyvstává otázka,
proč právě teď. Putin nemůže nereagovat. Nemůže, i kdyby chtěl.
Rusko není Evropa a nemůže mu vládnout slabý vůdce. Takoví
padají z oken, případně s těmi okny padají celá letadla. Prigožin by
mohl vyprávět.

Raketa trefila zřejmě ředitelství dělostřelectva a byl z toho pěkný
ohňostroj munice. Ohňostroj, který zapálil doutnák nové jaderné
doktríny, kterou okamžitě ze šuplíku ruský prezident vytáhl a
šmahem podepsal. Doktríny, která umožňuje jadernou odvetu v
případě použití západních konvenčních raket Ukrajinou proti Rusku.
A ještě zajímavější je, že do takového použití zahrnuje i všechny ty,
kteří k takovému útoku poskytnou území, či zdroje. Zkrátka si tak v
podstatě nakreslilo jaderný terč na kohokoliv bude chtít. Někteří idioti
si ten terč kreslí na sebe dlouhodobě sami, aniž by měli alespoň
dostatek polních lopatek a konzerv pro vojáky. Aniž by měli tedy
dostatek i těch vojáků. Minimálně na odklízení škod, ničeho jiného
by stejně asi nebyli schopní. Že Jančo.
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Některá média hovoří i o tom, že omezení na rakety Storm Shadow
a SCALP zruší i Británie a Francie, které se k věci oficiálně
nevyjádřily. Německý kancléř Olaf Scholz podle agentury Reuters
trvá na zákazu přeshraničního využití střel Taurus. Nicméně naopak
kandidát na kancléře za zelené militantní šílence Robert Habeck
nedávno uvedl, že by Ukrajině rakety Taurus poslal.

Co říci závěrem? Nemůžete čekat, že dáte moc do rukou neřízených
střel a vzejde z toho hodinářská práce kdesi uprostřed ruských stepí.
Takhle válka je konvenční, opotřebovávací a až doteď měla jediný cíl
co nejvíc vyčerpat Rusa. A dělala by to ještě chvíli za použití
ukrajinských mrtvol, rukou a nohou dál, kdyby vyhrála Kamala.
Jenže nevyhrála, a tak bylo potřeba zapálit ten doutnák. A tak se
nám velice snadno může stát, že ta ruská step přijde nakonec až
sem. Já osobně to tedy opravdu nechci, ale zdá se, že někdo jiný po
tom moc touží. Někdo, komu jsou jakékoliv ruce, nohy a mrtvoly na
východní frontě ukradené. Tak aby se taky nespletl. Aby na ty
SCALPy nekoukali i oni spoza očouzených brýlí už ve výrobních
závodech. Použití jaderných zbraní totiž nemá dobrý konec. Nikdy a
pro nikoho, snad kromě želvušek. Ty by to mohly dát.

 
 


